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MOKOLETOM

Vsak naj opravi svojo nalogo
Na programsko-volilni konferen-

ci ZKS občine Center, ki je bila v
začetku preteklega meseca, je bil
za novega predsednika občinske
organizacije zveze komunistov
izvoljen Čedo Mokole. Za mlajše
občane malo znano ime, medtem
ko se starejši prebivafci in zlasti
politični delavci in aktivisti dobro
spominjajo Čeda, ko je bil pred od-
hodom v Beograd aktiven tako re-
koč na vseh področjih življenja in
dela v občini Center in v Ljubljani.

»Rojen sem bil v Ptuju 6. oktobra
1926,« nam je povedal, ko smo ga
prosili, da se predstavi bralcem Do-
govorov. »Tam sem hodil tudi v
osnovno šolo in v gimnazijo vse do
leta 1941, ko so me kot mnogo drugih
zaprli in nato izselili v Srbijo.« Odšel
je v partizane, bil tudi ranjen in ka-
sneje kot pripadnik 1. slovenskega
bataljona, ustanovljenega v Skopju,
prišel v Ljubljano, kjer je bil demobi-
liziran.

Po vojni se je začelo živahno poli-
tično delo; najprej v mladinski orga-
nizaciji, kasneje na univerzi.

»V dokumentih piše, da je vaš po-
klic pilot. Kaj to pomeni?«

»Končal sem pilotsko šolo in imam
diplomo poklicnega pilota. Ne vem,
zakaj so objavili prav ta podatek o
moji osnovni izobrazbi. Sicer pa sem
med drugim delal kot sekretar Letal-
ske zveze Slovenije in kot direktor
Letalskega inštituta Branko Ivanuš v
Ljubljani.« Pred odhodom v Beo-
grad je bil Čedo Mokole sekretar ob-
činske konference SZDL Ljubljana
Center. V Beogradu je bil predsednik
zveznega odbora sindikata delavcev
v prometu in zvezah Jugoslavije.

»Katere so po vašem mnenju pr-
venstvene naloge zveze komunistov
v občini?«

V odgovor na to vprašanje je vzel
Čedo Mokole v roke obsežno gradi-
vo, ki je imelo y naslovu prav vpraša-
nje, katerega smo mu bili zastavili.

»Zveza komunistov v občini ne
more mimo žgočih problemov seda-
njega časa in zato je tudi vse tisto, za
kar se zdaj borimo v naši družbi, v
bistvu tudi naloga zveze komuni-
stov.«

Predvsem gre za uveljavljanje poli-
tike gospodarske stabilizacije. Pove-
čati moramo izkoriščanje sedanjih
zmogljivosti in preprečiti razsipanje
dnižbenih sredstev.

Doseči bomo morali, da bodo de-
lavci dejansko razpolagali z ustvarje-
nim dohodkom. Zaradi tega mora bi-
ti izločanje sredstev za splošne in
skupne potrebe pod nadzorom de-

lavcev, vendar tako, da se bo stalno
krepila materialna podlaga združene-
ga dela. Prav tako moramo doseči, da
bodo izključno delavci odločali tako
o sredstvih za akumulacijo kakor tu-
di o sredstvih, za reprodukcijo v colo-
ti. Delavci morajo odločati tudi o ve-
likih investicijah; s tem bomo one-
mogočili odtujevanje dohodka in
presežnega dela od delavcev in zago-
tovili družbeno ekonomsko upravi-
čenost in učinkovitost investicij.

Prav tako se bo morala zveza ko-
munistov boriti proti zaprtosti jugo-
slovanskega tržišča in za odpiranje
poti gospodarskega povezovanja na
vseh ravneh.

Na področju delegatskega sistema
si bomo morali prizadevati, da se bo
povsem uveljavil interes delegatske
baze tako v delovanju samoupravnih
interesnih skupnosti kot v družbeno-
političnih skupnostih.

Posebno pozornost bo treba, po-
svetiti podružbljanju in demokratiza-
ciji kadrovske politike.

»In konkretrie naloge v naši ob-
čini?«

»Veliko jih je. Predvsem bomo mo-
rali stremeti k odpravljanju razdrob-
ljenosti na področju gospodarstva,
da ne bo vsak delal po svoje in nekaj
malega. Trgovino bo potrebno tesne-
je povezati s proizvodnjo. Razen tega
moramo okrepiti vlogo krajevnih
skupnosti. Uspeh bomo vsekakor
dosegli, če bo vsak komunist v skla-
du s politiko ZK opravil svoje delo in
naloge na področju, kjer deluje«, je
dejal Cedo Mokole. N. I.


